

__ DESKING SERIES

工作位系列 K70



工作位系列

Desking series

K70-Z1407-4



整体造型优雅独特,却在细节之处 彰显功力,在桌脚和横梁内侧黄金 分割比例处,用连续的1/4圆形槽的 内切造型,方正中多了一分圆铜饱 满,减少了笨重的感觉,用细腻流 畅的方式表达出刚柔并济、优雅合 度的文人气质。

The overall shape is unique and elegant, but the details show its great skill, with Continuous onefourth circular Groove cut inside, at the golden proportion of the table leg and the inner side of the crossbeam, makes it round and plum, in the meantime, reduces the bully feeling, showing the literati temperament of hardness with softness and proper elegance in a Delicate fluid way.





工作位系列

Desking series

K70-Y1407-6A



采用全铝合金材质,配以稳固无比 的连接部件,让桌架有庄重典雅而 不乏轻松浪漫的感觉,看以简单, 实则韵味无穷。

Full aluminum alloy material, coupled with a solid connection parts, make the table frame solemn, elegant, and full of easy and romantic feelings, simple, but infinite charm.



工作位系列

Desking series

K70-Z1407-4A



K70系列具有丰富的延展性,可标准配套成行政办公桌系列、工作站系列、培训和会议桌系列等;备有氧化银和优雅棕两种色彩的静电精细喷粉可供选择。

ICTO series have a wealth of extensibility, standards support executive desk series, workstations, training and conference table series; electrostatic fine powder are available in two colors, silver axide and elegant brown.



行政办公桌

Administrative-desk series

K70-Y2009 (MG)



KTO行政办公桌设计优雅, 适合高级管理阶层。方正中引入流畅的内切圆形槽, 现代主义和中式雅致相交融, 更有独有的棕色铝合金框架, 特显当代精英气质。

行政办公桌 Administrative-desk series

K70-Z2724 (MG)







工作位系列 Desking series

K70-Z6565-CJ



K70-Z1206-CJ





K70-Y2210



